
Verksamhetsberättelse 2023 för Ängelholms Tennisklubb 

Ordförande har ordet 

Det har varit ett år av utmaningar och möjligheter för Ängelholms Tennisklubb, där styrelsen 

har slitit hårt för att möta de utmaningar vi ställts inför. Vid förra årsstämman stod vi inför en 

tuff ekonomisk situation, och under året har vi arbetat fokuserat för att stabilisera vår ekonomi 

och skapa en hållbar grund för framtida tillväxt och utveckling. 

Vi har också fått en värdefull erfarenhet genom att lära oss hur man startar upp och sköter en 

utomhusanläggning. Även om det har varit utmanande har det varit en lärorik resa som har 

gett oss kunskap och färdigheter som kommer att vara ovärderliga för vår klubb i framtiden. 

Samtidigt har vi konstaterat att padelverksamheten är på fortsatt nedgång. Padeln var under 

pandemin den viktigaste inkomstkällan för klubben, och vi har under året sett att vi inte längre 

kan luta oss tillbaka utan måste utveckla nya strategier för att återigen kunna få en 

blomstrande padelverksamhet i klubben.  

En ljuspunkt under året har varit det fantastiska arbete som våra ungdomar har utfört. Deras 

engagemang och entusiasm har inte bara gett vår anläggning ett socialt lyft, utan har också 

sått ett frö till nya sociala aktiviteter i klubben där vi umgås över barriärerna för att spela 

tennis och ha kul. Det är inspirerande att se hur våra ungdomar är drivkraften bakom positiva 

förändringar och gemenskap inom klubben. 

Trots de utmaningar vi har stött på under året är jag övertygad om att vi, genom fortsatt 

samarbete och engagemang, kommer att fortsätta att växa och utvecklas som en tennisklubb 

och återigen sätta Ängeholm på tenniskartan. 

 

Erik Björner 

Ordförande 

 

 

Styrelsens sammansättning under 2023 har varit: 

Erik Björner - Ordförande 

Anders Kronfelt - Vice ordförande 

Sofie Pragler - Sekreterare 

Elena Larsson Kassör 

Filip Edroth – Ledamot 

Karen Karlström - Suppleant 

Filip Weibull - Suppleant 

 



Ekonomi 

Resultatet för 2023 blev en förlust på 238 431 kr, vilket var något bättre än utfallet för år 2022 

(-272 064 kr). Avskrivningarna (på i huvudsak padelbanorna) uppgick till 255 494 kr, så den 

löpande verksamheten gick runt. Jämfört med den budget som årsmötet antog för 2023, där 

avskrivningar inte ingick, var omslutningen betydligt lägre.  

Tabell: Budget och utfall för 2023 samt utfall för 2021-2022  
Budget 2023* Utfall 2023 2022 2021 

INTÄKTER 
    

Träning 780 000 594 425 923 426 557 524 

Tävling 285 000 230 645 135 090 141 299 

Medlemsavgifter 55 000 47 200 52 050 36 800 

Marknad 250 000 46 000 62 625 70 000 

Havsbaden 500 000 274 213 281 219 748 245 

Bidrag 200 000 249 151 460 386 342 087 

Övrigt 50 000 60 140 123 588 39 588 

Summa intäkter 2 120 000 1 501 774 2 038 384 1 935 543 
     

KOSTNADER 
    

Träning -1 448 000 -1 093 535 -1 728 867 -1 390 427 

Tävling -80 000 -59 255 -69 050 -46 328 

Medlemsavgifter -25 000 -22 255 -21 628 -18 254 

Marknad -3 000 0 0 0 

Havsbaden -535 500 -182 111 -180 116 -145 344 

Administration -40 000 -129 073 -53 039 -79 429 

Övrigt 
    

Avskrivningar 0 -255 494 -255 494 -233 444 

Räntekostnader 0 1 519 -2 254 -12 120 

Summa kostnader -2 131 500 -1 740 204 -2 310 448 -1 925 346 

RESULTAT -11 500 -238 431 -272 064 10 197 

* Under årsmötet fick den nya styrelsen i uppdrag att upprätta en ny budget, då det förslag till resultatbudget som 

förelåg för 2023 bland annat inte inkluderade avskrivningar. Omslutningen på denna uppgick till 1 665 000 kr.  

Årsmötets budget för 2023 var uppenbart orealistisk på flera punkter. Intäkterna för sponsorer 

(Marknad) budgeterades långt över utfallen på senare år. Likaså kom intäkterna för 

Havsbaden (banhyra för padel och tennis) inte i närheten av att nå budget. (Att notera är att 

två år tidigare var padelintäkterna nästan 700 000 kr.) Även intäkterna från träningsavgifter 

överskattades. Budget för kostnadssidan rymde följaktligen motsvarande höga kostnader, bl a 

för drift av Havsbaden, ca 330 000 kr för underhållstjänster. Det följde 2022 års upplägg med 

en halvtidstjänst för detta arbete (inkl fysträning).  

När den nya styrelsen började arbete efter årsmötet i slutet av mars 2023 stod det klart att 

ekonomin var i betydligt sämre skick än vad som framgick av bokslutet för 2022. Intäktssidan 

av budgeten vara orimligt hög, likviditeten höll på att sina och fakturorna låg på hög för 

betalning. I mitten av april uppgick skulderna till ungefär 250 000 kr, bl a en skatteskuld på 

32 166 kr. Likviditeten bestod av ca 35 000 kr. Bristen i kassan tvingade styrelsen att ansöka 

om uppskov med betalningar, ingå avbetalningsplaner samt söka finansiellt stöd från 

kommun, förbund, och bank. Arbetet med ekonomin tog tid och kraft i anspråk av den nya 



styrelsen och några beslut fattades omgående, nämligen att avsluta halvtidsanställningen för 

fys och anläggning samt den förre ordförandens ersättning. Dessa båda uppgick till 15 000 

plus 10 000 kr i månaden plus arbetsgivaravgifter. Styrelsen inledde också en översyn av 

samtliga kostnader. Det handlade om telefoni, renhållning, och banhyra.  

Efter att ha fått negativt besked från bank och kommun, men erhållit 50 000 kr från Svenska 

Tennisförbundet i stöd, fattade styrelsen beslut att säga upp samtliga anställda, d.v.s. de båda 

tränarna. Deras tjänster upphörde i början av juni.  

Lösningen på likviditetskrisen öppnade sig vid kontakt med Skatteverket. Det fanns ännu 

under 2023 möjlighet att ansöka om att få låna tillbaka inbetalningar för skatter och 

arbetsgivaravgifter som gjorts under pandemin, som ett slags förlängt pandemistöd. Klubben 

lånade 270 002 kr av Skatteverket och därmed var likviditetskrisen tillfälligt över.  

Andra åtgärder som styrelsen vidtog för att räta upp ekonomin var att öka de ideella insatserna 

i verksamheten. Det innebar en stor mängd timmar i arbete på anläggningen och banorna i 

Havsbaden, eftersom det helt enkelt inte var ekonomiskt möjligt att betala för dessa tjänster. 

Likaså krävdes ideellt arbete med Havsbadsspelen och övriga turneringar, för att skapa ett 

välbehövligt överskott från denna del av verksamheten. Det föll väl ut och var nyckeln till att 

kunna begränsa underskottet i årets bokslut. Det gjordes också försök att hitta nya sponsorer, 

men det visade sig vara en svårframkomlig väg till finansiellt stöd, då många företag 

begränsade sina åtaganden i rådande konjunktur.  

Vi är dock glada över att välkomna MPlan Bygg som en ny sponsor till vår förening. Deras 

stöd är en viktig pusselbit i arbetet med att återgå till en god ekonomi i föreningen. 

 

Behållningen på klubbens konton per 2023-12-31 var 114 551 kr, vilket ska jämföras med 

21 659 kr per 2022-12-31. Likviditeten är således bättre än ett år tidigare, och 100 000 kr av 

skulden till Skatteverket är återbetald. Det återstår emellertid att betala drygt 170 000 kr och 

denna skuld är kortfristig (men möjlig att förlänga), så det gäller att generera ett överskott i 

verksamheten under 2024 för att klara av att betala av denna skuld snarast möjligt. I den 

budget som är föreslagen årsmötet ingår avskrivningar på 120 000 kr, vilket skulle möjliggöra 

avbetalningar.  

Efter att satsningen på padelbanor i Havsbaden inleddes hade klubben några goda år 

ekonomiskt. Resultaten för åren 2019-2021 var överskott på 389 tkr, 94 tkr resp 11 tkr. I dessa 

resultat ingick avskrivningar på 233 tkr varje år. De stora intäkterna från padelspel på 

klubbens banor har emellertid minskat markant de senaste tre åren, medan kostnaderna inte 

reducerats på samma sätt, utan tvärtom ökade markant 2022. Det resulterade i ett negativt 

resultat för 2022 med -272 tkr och alltså ytterligare förlust 2023 med -238 tkr. Kostnadssidan 

har under 2023 reducerats, och styrelsens bedömning är att det finns förutsättningar för en 

ekonomi i balans 2024.  

 

 

 

 



 

Anläggning, Havsbaden 

Någon planering för att ställa banor i spelbart skick och sedan drifta anläggningen var inte 

klar när den nya styrelsen tog över i början av april. En nygammal bananläggare, Mikael 

Sundén, tog på sig att trumla och göra tennisbanorna spelbara, bara några dagar innan 

säsongens första tävling, Beach house, gick av stapeln. Förarbetet gjordes av styrelsen och 

medlemmar. Under sommaren fick vi värdefull hjälp av Uno Bergström med löpande skötsel.  

Nytt för året var att klubben satsade på att öka öppethållandet i kiosken. I stort sett hela 

säsongen var bemannad av nio ungdomar i 13-14-årsåldern, som skötte städning, försäljning 

och en del banskötsel. De fick stöd under turneringarna av ideellt arbetande vuxna. Utöver att 

ungdomarna fick en chans att sommarjobba och tjäna lite fickpengar gav också kiosken ett 

positivt resultat i form av intäkter på 55 151 och kostnader på 48 197 kr.  

Under året har vi både gjort en okulär besiktning av utemiljö och fastighet vilket kommer 

ligga till grund för verksamhetsplanen 2024 förutsatt att ekonomin tillåter det. Engagerade 

medlemmar har med gemensamma krafter såväl öppnat som stängt anläggningen. 

Vi har även påbörjat en dialog med Starka för att utforska möjligheten att bygga ett bollplank, 

vilket vi hoppas ska kunna vara ett dragplåster till vår anläggning och skapa nya sociala ytor 

för våra medlemmar. 

Inomhushallen 

Vi har inlett en dialog med kommunen angående flera aspekter av vår inomhusverksamheten. 

Det inkluderar att överväga att byta till MATCHi för att effektivisera inpassering, samt 

utveckla en plan för att uppgradera hallen. Genom att bygga ut anläggningen kan vi erbjuda 

våra medlemmar förbättrade faciliteter såsom en läktare och utökade sällskapsytor, vilket 

kommer att förbättra upplevelsen av hallen, både för gästande klubbar men framförallt för oss 

själva i klubben. 

 

 

Träning 

Enligt veckoschemat för träningen under vårterminen fanns det 97 deltagare, varav 68 

juniorer och 27 vuxna. Tränarresursen bestod av Antonio Figueroa och Simon Öhman 

(tillsammans ca 1,7 tjänst) samt timtränare i form av Wilma Widing, Stanimir Petrovic, 

Isabella Ovesson, Anton Paulsson och Patricija Zvirgzdauskaite. Även fysträning erbjöds i 

början av året med Bosse Bergström som tränare.  

I början av maj flyttades träningen som vanligt från Idrottshallen i stan ut till Havsbaden. I 

början av juni slutade så Antonio och Simon sina anställningar, då den ekonomiska krisen 

tvingade styrelsen till drastiska nedskärningar av kostnaderna. Sommarkurserna genomfördes 

med timtränare, främst Anton Paulsson och Isabella Ovesson. Intresset för bollfritids var 

betydligt svalare än tidigare år, så endast en (med sju deltagare) av två planerade omgångar 

genomfördes. Två padelkurser blev av i juli med en handfull deltagare i varje. Utöver det 

genomförde klubben även Padel för alla i samarbete med Alla kan IF. Det var större intresse 



för tenniskurserna, som gick veckovis under fem lovveckor. Ca 40 personer deltog, varav 

merparten barn och ungdomar.  

Inför starten av höstterminen var det nyanmälan som gällde för samtliga. Som brukligt var det 

en del omsättning på deltagare i samband med att terminen kom igång den sista veckan i 

augusti. Någon vecka senare fanns det 101 deltagare, varav 31 vuxna. Under terminens gång 

kom det till elva personer. Totalt 112 deltagare summerades höstterminen till. Klubben 

lyckades knyta till sig två nya tränare, Magnus Hansson och Ignas Mazgelis, som båda 

anställdes på viss tid om sammanlagt 1,2 tjänst. Utöver det trädde en rad ordinarie timtränare 

in i form av Anton Paulsson, Claes Nordenström, Julia Lundmark, Gustav Kronfelt, Erik 

Williams, Anton Nilsson och Anders Kronfelt. Gustav Kronfelt och Anton Nilsson genomgick 

Bastränarutbildningen i Båstad under två helger. Träningen höll på till strax före jul och den 

19:e december hölls julavslutning i tennishallen med gott deltagande samt besök av tomten.  

 

Tävlingar 

ÄTK uppvisade en högre aktivitet vad gäller tävlingar än på många år. Hela tio officiella 

tävlingar (på Svenska tennisförbundets tävlingsportal) arrangerades av klubben under 2023. 

Nytt för året var Beach house Open (sponsrad av Beach house company) som drog 100 

anmälningar och genomfördes den första helgen i maj. Den andra stora nyheten för året var 

ÄTK Sprint Open, i vilken det spelades matcher i bäst av tre matchtiebreak. 98 anmälningar 

och klasser för både juniorer och seniorer gjorde det svårt att hinna med alla matcher under 

den första helgen i december.  

ÄTK var också med och arrangerade en deltävling i JSM race 16 år, vilken lockade en stor del 

av de allra bästa spelarna i Sverige, bland andra slutsegrarna Nellie Taraba-Wallberg och 

William Rejchtman Vinciguerra. Kort därefter kom årets stora evenemang i form av 

Havsbadsspelen. Tävlingen rönte stort intresse från en stor del av tennis-Sverige. 343 anmälda 

gjorde upp i 31 klasser och spelade 459 matcher över tio dagar i juli. Anders Kronfelt agerade 

tävlingsledare och hade hjälp i tävlingsorganisationen av Karl Johnfors, Anton Paulsson, 

Isabella Ovesson och en grupp juniorer.  

Övriga tävlingar under året inkluderade fyra SO tour inomhus (två orange och två gröna), 

samt Next Generation och Tennispokalen i maj.  

Klubbmästerskapen genomfördes den första helgen i september, utomhus. Per-Magnus 

Lundgren tog hem seniorsingel och Gustav Kronfelt segrade i juniosingel 15 år efter 

gruppspel i båda klasserna. I mixed dubbel vann Erik Zarwel i par med Victoria Crespin.  

Med start inomhus och fortsättning ute spelade ett tiotal juniorer intern serie med gruppspel.  

Under ledning av Magnus Hansson åkte en grupp juniorer och föräldrar till Karlskrona i 

mitten av november för att spela Clique Karlskrona Junior Open. Det blev en trevlig helg med 

många matcher för våra tävlingsjuniorer.  

Seriespel 

Under hösten ställde ÄTK upp med fyra serielag. I Orange league för 8-9-åringar deltog Elias 

Antonsen, William Abbott, Calle Leeman, Oliver Bengtsson och Augustas Mazgelis. I F13-

laget spelade Lawinne Widströmer Yucel och Leia Tillgren. P15-laget bestod av Milton 

Widströmer Yucel, Anton Nilsson, Gustav Kronfelt, Simon Johansson och Isak Hyberg. 



Herrlaget i lokaldivisionen mönstrade Tom Mähler, Gustav Zarwel, Erik Zarwel, Erik Björner, 

Joel Norlöv och Karl Johnfors.  

 

Trivselaktiviteter 

En Sommar-kickoff för barn och ungdomar med tipspromenad och grill arrangerades den 10 

juni i Havsbaden.  

Midsommarblixten är en kul dubbelturnering med lång tradition. I år stod Fredrik Hyberg och 

Anders Kronfelt som mottagare av guldpokalerna.  

Tennisens dag gick av stapeln den 19 augusti liksom runt om i Tennis-Sverige. Denna dag 

lockade en del nya till vår anläggning.  

Frukosttennis bjöds det på några gånger under året. Då vankades det kaffe och fralla och 

trivsamt dubbelspel.  

Gåsablixten gick av stapeln på självaste Mårtens afton den 11 november och bjöd på trevligt 

dubbelspel i korta set med fika mellan matcherna.  

 

Klubbkläder 

Slutligen har vi gjort framsteg när det gäller tillgängligheten av klubbkläder. Vi har lanserat en 

ny kollektion med träningsoveraller, tävlingskläder och vardagsplagg som enkelt kan beställas 

via vår webbshop. Med denna modell gör vi det bekvämare för alla medlemmar att 

representera och stötta vår förening samtidigt som vi genererar intäkter för klubben. Detta är 

ett viktigt steg för att stärka banden med våra medlemmar och säkerställa en stabil ekonomisk 

grund för framtida utveckling. 

 

 

Stort tack alla som varit med under tennisåret 2023!  

//Styrelsen för Ängelholms Tennisklubb 
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